

110 學年寒假宿舍重要注意事項公告

寒假宿舍重要時程表

日期	時間	內容	備註
01/25(二)	12:00	宿舍關閉	
	12:00~ 17:00	宿舍檢查	閉宿檢查扣罰
	17:00~	寒宿開始	申請寒宿者請至管理員室辦理寒假入宿作業
02/10(四)	12:00	宿舍開放	110-2 宿舍開放

一、【寒假宿舍關閉注意事項】

寒假期間寢室內之個人物品東西無須清空，貴重物品請自行攜回並妥善保管！

★貼心叮嚀：部分莊別之陽台、鞋櫃位於寢室外，宿舍關閉檢查扣罰無須淨空，但為確保個人物品完善、避免失竊，請同學慎重考慮是否將物品置放於陽台、鞋櫃中。

二、【寒假宿舍關閉檢查扣罰】

離宿時請將內務整理整潔，房間垃圾全部清除、門窗上鎖，衛浴設備刷洗乾淨，並關閉總電源！違者依「寒假宿舍關閉檢查扣罰」規範辦理。

學務處生活輔導組 敬啟

Winter Break Dormitory Notice

Accommodation Schedule for the 2022 Winter Break

Date	Time	Event	Note
01/25 (Tues)	12:00	Dormitory Closing	
	12:00~ 17:00	Dormitory Inspection	Dormitory Inspection and penalty
	17:00~	Winter Accommodation Starts	Residents must proceed to the dorm manager room for registration
02/10 (Thur)	12:00	Dormitory Opening	110-2 Opening

1 • **Dormitory Shutdown Notice**

Personal belongings do not need to be removed from the dormitory during winter vacation, please take care of valuables.

★Friendly Reminder: The balcony and the shoe cabinet are considered outside areas of the room, so you might want to consider keeping your personal belongings inside.

2 • **Dormitory Shutdown Room Inspection Notice**

Please make sure to clean your room before you're gone for the winter break: take out the garbage from the room, make sure you don't leave any perishables behind, clean the bathroom, turn off the main power switch and lock all windows/doors, the inspection standard is in accordance with the "Winter Inspection" Guidelines.

Student Living Services Division